

Dear Principals,

In light of the current regional developments, and as a precautionary measure to support the safety and wellbeing of students, staff, and the education community, all schools must switch to **distance learning from Monday, March 2 to Wednesday, March 4.**

Schools that have internal or end-of-term examinations scheduled during this period are required to postpone or reschedule them. Schools administering board examinations or other external assessments during this time should contact rpc@khda.gov.ae for guidance and support.

We want to reassure you that the relevant authorities in the UAE have comprehensive systems in place and are closely monitoring the situation. The safety and security of our community remain the top priority.

Should there be any further updates, they will be communicated to you directly through our official channels. We also urge institutions to rely on **official government sources** for accurate information and to discourage the circulation of unverified news.

Thank you for your cooperation and continued commitment to your students.

Regards,

Knowledge and Human Development Authority

السيدات/السادة مديرو المدارس المحترمون،

في ضوء المستجدات الإقليمية الراهنة، وبكإجراء احترازي للحفاظ على سلامة وجودة حياة الطلبة والكوادر التعليمية والإدارية والمجتمع التعليمي، يتعين على جميع المدارس تحويل الدراسة إلى نظام التعلّم عن بُعد اعتباراً من يوم الإثنين 2 مارس وحتى يوم الأربعاء 4 مارس.

وعليه، يتوجب على المدارس التي لديها امتحانات داخلية أو امتحانات نهاية الفصل خلال هذه الفترة تأجيلها إلى وقت لاحق. أما المدارس التي تُجري امتحانات البورد أو أي تقييمات خارجية أخرى خلال هذه الفترة، فيُرجى التواصل معنا على البريد الإلكتروني rpc@khda.gov.ae للحصول على الإرشاد والدعم.

ونودُ طمأننتكم بأن الجهات المعنية في الدولة تتابع المستجدات عن كثب ضمن منظومة استجابة متكاملة، وتبقى سلامة وأمن مجتمعنا على رأس الأولويات.

وفي حال ورود أي تحديثات إضافية، فسيتم إبلاغكم بها مباشرة عبر قنواتنا الرسمية. كما نحثُ المؤسسات التعليمية على الاعتماد على المصادر الحكومية الرسمية للحصول على المعلومات الدقيقة، والحد من تداول الأخبار غير الموثوقة.

شكراً لتعاونكم والتزامكم المستمر بسلامة طلبتكم.

مع خالص تحياتنا،

هيئة المعرفة والتنمية البشرية